PAPER TITLE [Arial 14, bold, centred, Upper Case]
论文标题【Arial 14号字，粗体，居中，全部大写】
Author Name1, Author Name2 [Arial, 12-point, bold, centred]
作者1，作者2【Arial字体，12号，粗体，居中】
1Author Affiliation (COUNTRY) [11-point, italic, centred]
作者1单位（国家）【11号字，斜体，居中】
2Author Affiliation (COUNTRY) [11-point, italic, centred]
作者2单位（国家）【11号字，斜体，居中】

Abstract [Arial, 12-point, bold, centred]
摘要【Arial字体，12号，粗体，居中】
This template will assist you in formatting your paper. Please, copy it on your computer and insert the text keeping the format and styles indicated. The various components of your paper (title, abstract, keywords, sections, text, etc.) are already defined on the style sheet, as illustrated by the portions given in this document. [Arial, 10-point, justified alignment]
本模板有助于你使用正确的论文格式。请把本模板直接拷贝到你的电脑，输入此含有规定格式的文本。论文的不同内容（标题、摘要、关键词、各部分、文本等）正如本文件所示，已在模板页规定好【Arial字体，10号，两端对齐】。
Keywords: Innovation, technology, research projects, etc. [Arial 10-point, justified alignment]. 
关键词：创新，技术，研究项目，等【Arial字体，10号，两端对齐】
SECTION [Arial, 12-point, bold, upper case and left alignment]
1   标题【Arial字体，12号，粗体，全部大写，左对齐】
There is a limitation of 10 pages. All pages size should be A4 (21 x 29,7cm). The top, bottom, right, and left margins should be 2,5 cm. All the text must be in one column and Arial font, including figures and tables, with single-spaced 10-point interline spacing. [Arial, 10 point, normal, justified alignment]
最多不超过10页。每一页都必须是A4（21  x  29.7cm）。上、下、左、右应保留2.5 cm的边距。所有文字都应设定在单栏内，Arial字体，包括数字、表格，单倍行距，10号字。【Arial字体，10号，标准的两端对齐】
Subsection [Arial 12, bold, left alignment and capitalize the first letter]
1.1    副标题【Arial字体，12号，粗体，左对齐，首字母大写】
The text included in the sections or subsections must begin one line after the section or subsection title. Do not use hard tabs and limit the use of hard returns to one return at the end of a paragraph. Please, do not number manually the sections and subsections; the template will do it automatically. 
文字应紧接标题或副标题的下一行，不要留一行的空。在一段结尾处不要使用硬回车或硬换行。请不要手工为标题或副标题加标号，模板自身会自动标号。
Sub-subsection: Guidelines for Abbreviations and Acronyms
1.1.1   副标题：缩写或首字母缩略词使用方法
Define abbreviations and acronyms the first time they are used in the text, even after they have been defined in the abstract. Do not use abbreviations in the title or heads unless they are unavoidable.
[bookmark: _GoBack]正文中第一次使用缩写或首字母缩略词时，即使已在摘要中定义过，也应明确定义。除非不可避免，论文标题中不应使用缩写词。
Sub-subsection: Guidelines for Figures and Tables
1.1.2    二级副标题：数字和表格使用说明
Tables, figures, and graphics should be centred, numbered and accompanied by a legend. Figure captions should be below figures; table heads should appear above tables. Insert figures and tables after they are cited in the text. Use the abbreviation “Fig. 1”, even at the beginning of a sentence.
表格、数字、图表等应居中，标加序号并使用图例。数字标题应位于数字以下；表格标题应位于表格以上。在文中引用数字和表格后，把数字和表格插入。在句子开头使用缩写词“Fig. 1”。
Sub-subsection: Guidelines for Page numbers and Footnotes
1.1.3    二级副标题：页码和注脚使用说明
Please, do not add any kind of pagination anywhere in the paper. Avoid using headers and use footnotes [Arial, 8 point]only within the page margins (2,5 cm of white margins).
请不要在论文任何地方添加页码。不要使用页眉。仅在论文空白处（2.5cm空白处）使用注脚【Arial字体，8号】。

Sub-subsection: Guidelines for References
1.1.4    二级副标题：参考文献使用说明
The list of the references should be given at the end of the paper. References are numbered in brackets by order of appearance in the document (e.g. [1], [2], [3]).The same reference can be cited more than once in the text with the same reference number.
论文最后应列出参考文献。参考文献应按在文中出现的顺序，在括号中标出序号（例如[1], [2], [3]）。同一个参考文献在文中可按同一个序号多次引用。
SECTION
2     标题
Use as many sections and subsections as you need (e.g. Introduction, Methodology, Results, Conclusions, etc.) and end the paper with the list of references.
可根据需要使用多个标题和副标题（例如，引言、研究方法、结果、结论等），论文最后列出参考文献。
REFERENCES [Arial, 12-point, bold, left alignment]
参考文献【Arial字体，12号，粗体，左对齐】
Reference [Arial, 10-point, left alignment, upper and lower case]
          Reference【Arial字体、10号、左对齐、大写、小写】
Einstein, A. (1916). General Theory of Relativity. Annalen der Physik 49(7), pp. 769-822.
（略）
